
PROTOKÓŁ NR 5/07

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 27 listopada 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:05. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Henryk Płoński – Przewodniczący,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Tadeusz Bierowski,

4. Andrzej Machnica.

Nieobecny usprawiedliwiony: Tomasz Nowicki.

Zaproszone osoby:

5. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta Kowary,

6. Wiesława Gajewska – Prezes Zarządu Powiatowego Centrum Zdrowia Spółka z o.o.

W  posiedzeniu  uczestniczyła  p.  Gajewska,  która  bardzo  szczegółowo  omówiła  sytuację  Szpitala 

„Bukowiec”  oraz  Przychodni  Miejskiej,  uwzględniając  zarówno  wprowadzone  zmiany,  jak  i  planowaną 

reorganizację. 

  Następnie Przewodniczący Komisji zapytał o oczekiwania Prezes Spółki odnośnie Miasta.

 P.  Gajewska  zwróciła  uwagę  na  konieczność  odpowiedniego  utrzymania  drogi  dojazdowej  do  Szpitala 

„Bukowiec” w okresie zimowym. Ponadto poprosiła o ustalenie  dla Szpitala niższej stawki podatku oraz 

taryfy za wodę.

 Burmistrz  –  wyjaśniwszy,  iż  podatki  zostały  już  zatwierdzone  przez  Radę  Miejską  –  zasugerował 

skontaktowanie  się  z  p.  Kucuk,  Kierownikiem  Referatu  Dochodów,  Radcą  Prawnym  oraz  Prezesem 

Kowarskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w celu znalezienia rozwiązania owych kwestii.

 Członkowie  Komisji  uznali,  że  należy  przeanalizować możliwość dopłaty do  taryfy  za  wodę dla  Szpitala 

„Bukowiec”.

  P.  Gajewska  zaproponowała  Radnym  zorganizowanie  w  Szpitalu  posiedzenia  wyjazdowego,  deklarując 

jednocześnie chęć stałej współpracy.

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godzinie 17:30.

Protokołowała:                                                                                                   Przewodniczący Komisji

Sylwia Wątroba                                                                                               Zdrowia i Opieki Społecznej


